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Kernboodschap: 
Het college van B&W stelt u voor kennis te nemen van: 
De aanleiding, inhoud en verloop van de bijeenkomst met de voltallige colleges van de gemeenten 
Ommen, Hardenberg en Dalfsen, welke op 27 mei jl. heeft plaatsgevonden. 
  
Toelichting: 
Inwoners, ondernemers en (maatschappelijke) organisaties van de gemeenten Dalfsen, Ommen en 
Hardenberg (het “Vechtdal) werken op verschillende terreinen samen. 
Voorbeelden daarvan zijn recreatie en toerisme, veiligheid, landbouw en gezondheid. 
Dat is voor ons als colleges van het Vechtdal aanleiding geweest om elkaar te willen ontmoeten. Deze 
ontmoeting heeft plaatsgevonden op 27 mei jl. Tijdens deze ontmoeting hebben wij (opnieuw) met 
elkaar kennis gemaakt. Sinds de gemeenteraadsverkiezingen van 2018 is er immers een aantal 
personele wisselingen binnen de colleges geweest. 
Verder hebben wij deze bijeenkomst gebruikt om met elkaar te delen welke ambities wij als individuele 
gemeenten hebben. Veelal aan de hand van onze (in wording zijnde) Omgevingsvisies. 
Tijdens ons gesprek hebben wij geconstateerd dat er – met respect voor elkaars identiteit – 
verschillende thema’s zijn, die ons binden. Bijvoorbeeld het thema wonen, waarbij we zoeken naar de 
manier van invullen van de woonopgave met behoud van de kwaliteit van onze leefomgeving. Maar 
ook landbouw en water zien wij als thema’s, waar onze opgaven vergelijkbaar zijn. 
We hebben geconstateerd dat het een goed idee is om te verkennen in hoeverre het de moeite waard 
is om op de genoemde thema’s (en wellicht ook nog andere) een vorm van samenwerking te 
ontwikkelen op het niveau van het Vechtdal. 
We maken daarnaast deel uit van de regio Zwolle. Ook binnen die context lijkt het de moeite waard 
om samen op te trekken op die dossiers waar dat nuttig en nodig lijkt. Te denken valt dan bijvoorbeeld 
aan het thema mobiliteit. We hebben ons voorgenomen om ook daar gezamenlijk aandacht aan te 
besteden. 
Al met al kijken we als colleges terug op een constructieve bijeenkomst. We hebben de wens 
uitgesproken om elkaar in het najaar opnieuw te ontmoeten. Aan onze secretarissen hebben we 
gevraagd om een vervolgbijeenkomst voor te bereiden en de door ons aangedragen thema’s van een 
inhoudelijke inkleuring te voorzien in overleg met de betrokken portefeuillehouders. 
Het leek ons goed om u van onze ontmoeting op de hoogte te stellen.  
   
Communicatie: 
Wij informeren u over de vervolgstappen en de resultaten welke uit deze bijeenkomst voortkomen. 
  
Bijlagen: 
Geen 
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